

## Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse

den 17:e mars klockan 12:15

Plats: Styret, Lindholmen

### Närvarande:

Ordförande: Fredrik Gustafsson (FG)  
Vice ordförande: Erik Rundberg (ER)  
Ekonomiansvarig: David Junermärk (DJ)  
SAMO: Rosanna Hansén (RH)  
Utbildningsansvarig: Jacob Lövestedt (JL)

### Föredragande:

### Formala

#### §1. Mötets öppnande

Fredrik förklarar mötet öppnat kl. 12:17

[FG]

#### §2. Val av tillfällig mötessekreterare

Mötet väljer in Erik Rundberg till tillfällig mötessekreterare

[FG]

#### §2. Val av justeringsperson

Mötet väljer Jacob Lövestedt till justeringsperson

[FG]

#### §3. Eventuella adjungeringar

Inga adjungeringar

[FG]

#### §4. Godkännande av dagordningen

Mötet godkänner dagordningen.

[FG]

#### §5. Föregående protokoll (2020-03-05)

Mötet godkänner föregående protokoll (2020-03-05)

[FG]

### Informationsfrågor

#### §6. Meddelanden

##### a. Ordförande

Var på KU igår, kåren vet inte mer än oss men vill förmedla lugnet så vi inte tar förhastade beslut. Kåren stöttar oss

[FG]

##### b. Vice ordförande

Mailat om OK's förstörda dörr och fått den fixad och vart med och röstat med Pubf angående om puben ska stängas ner eller

[ER]

inte.



Ordförande (Fredrik Gustafsson)



Sekreterare (Erik Rundberg)



Justeringsperson (Jacob Lövestedt)

- c. Ekonomiansvarig [D]  
Gjort ekonomiskt dagligt arbete och börjat studera på fulltid igen.
- d. SAMO [RH]  
Fick idag reda på att alla skyddsvoroner är inställda på obestämd tid. Fått uppdateringar angående studentkåket som planerat ska bli klart till mottagningen.
- e. Utbildningsansvarig [R]  
Ställt in pluggfika pga. Corona. Deltagit i mycket diskussioner angående hemtentor med studenter och kåren och hur situationen ska hanteras.

#### Beslutsfrågor

##### §7. Inval Rustet

Beslut: Mötet beslutar att välja in William Bogerbyd Andersson till Rustet 2020 för att ersätta ledamot Oscar Molin. Beslutet om att välja in Oscar Molin [05/3-20] hävs.

[FG]

##### §8. Inval DSC

Beslut: Mötet beslutar att välja in följande personer till DSC 20/21:

André Persson till ordförande

Ludvig Herman till kassör

Herman Väststäm till ledamot

Cornelia Ramström till ledamot

Olle Burman till ledamot

Christoffer Lindberg till ledamot

Michael Cang till ledamot

[FG]

##### §9. Kommitté kickoff - datum

Då Cortegen har planerat utdelning av rockar och program den dagen styret har planerat kommittékickoff funderas det på att byta datum på kickoffen. I och med att Cortegen nu är inställd till följd av COVID-19 blir även programdagen det. Styret behöver nu ta istället ta ställning till om kickoffen ska bli av.

Beslut: Kommittékickoffen flyttas till söndagen den 5/4, och kommer bedrivas på dagtid. Att flytta till söndagen den 5/4 och kortar ner det så bara det viktigast tas upp för att minska smittrisken.

[FG]



Måttvordförande (Fredrik Gustafsson)



Justeringsperson (Jacob Lövestedt)



Sekretarie (Erik Runberg)

#### §9. Låscylinder DKV

[FG]

DKV's cylinder har blivit förstörd. Vaktmästaren gissade på sabotage. Beslut behöver tas om vem som tar kostnaden.

Beslut: Styret står för kostnaden på 3800 kr.

#### Diskussionsfrågor

##### §9. Corona

[FG]

###### a) LF

Ska LF arrangeras eller inte. Fredrik fick mail från polisen angående max 500 gränsen. Polisen menade på att dem inte ämnade att avslå ansökan, men att dem ville upplysa oss om den nya förordningen.

Vi bör ta möte med LF och upplysa dem om situationen och hur dåligt det ser ut i framtiden men ändå låta dem vara med i diskussionen och eventuellt erbjuda dem att sitta om ett år om viljan finns.

###### b) Sektionens dag

Hur blir det med sektionens dag när det i nuläget ser ut som det blir hemundervisning? Beslut kommer från kåren imorgon om det blir hemundervisning eller inte.

Vi får vara uppmärksamma och lyssna på vad Chalmers säger och ta ställning efter det.

###### c) FT

Sjästyret har ställt in vinterspelen och beslutat att deras kommittéer inte får vistas på FT. Inget styre på hela Chalmers har tagit samma beslut. Kåren säger att vill man stänga ner så får man men vill man ha öppet så får man ha det med.

Styret anser att FT får fortsättas användas som vanligt tillvidare.

#### §9. Infokväll styret

[FG]

Diskussioner rörande hur vi ska köra vår infokväll inför vår sökning. Fredrik löser powerpoint.

#### Formalia

#### §19. Övriga frågor

#### §20. Nästa möte (25/3 kl 17.15)

#### §21. Skvallor, dementier och känsliga ämnen

På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet

#### §22. Avslutande

Fredrik förklarar mötet avslutat kl 13.12



---

Mötesordförande (Fredrik Gustafsson)



---

Justeringsperson (Jacob Lövestedt)



---

Sekreterare (Erik Rundberg)